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Fraværende: Fouzi, Janne, Malou (Berlin) og Rasmus (Berlin) Lotte (Kursus). 

SAGER TIL EFTERRETNING: 

70. Orientering.  

▪ Formanden 

Reminder til Vejle Spildevand. 

Facaderenovering – desværre intet nyt.  

     

▪ Skolelederen 

Invitation til ny B&U politik.  

Pæd. dag den 20. december.  

 

Rød Fløj 

▪   

▪   

 

Gul Fløj 

▪   

  

Grøn Fløj 

▪   Idrætsdag 

 

Centerklasserne 

▪  

 

SFO 

▪   

 

Medarbejderrepræsentanterne 

▪  

Elevrådet 

▪  

 

 

 

Skoleledelsens forslag til beslutning: 

 – til efterretning  

 

(J.nr.) – PE 

 

Bilag: 2023-08-29 Sagsliste  

 

Beslutning: Anne orienterer om Vejle Spildevand. PE har kontaktet Vejle spildevand. De er 

opmærksomme på at der ikke køres i tidsrummet 7.30 til 08.00 på Badevænget.   

Facader er der ikke noget nyt omkring. Ledelsen sørger for at bestyrelsen inddrages.  

Udformningen af ny børne- og ungepolitik blev afholdt på skolen den 28.8. Politikker deltog 

samt få forældre fra skolen og lidt flere forældre til børn i Vindmøllen. Tidsrummet er van-

skelig(15-17) men det er nok det muliges kunst.  
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Bestyrelsen opfordrer til at forældrerådene informeres vedr. kontakt fra forening i forhold til 

salg af lodsedler. Forældreråd Opslag til forældreråd og deles også til Centerklasserne.  

AØ og PE informerede om pæd. dag.  

AØ fortæller de nye 0. årg. AØ er rundt i børnehaverne. Her fortælles om fx man ”gider” ting 

man skal i skoledelen. Obs. på fællesskabet og blikket på mere end en selv. Træn musklen om-

kring vedholdenhed og arbejdsvaner. Godt at være nysgerrig på kulturen er i børnehaverne.  

De er trods alt kommet rigtig godt fra start. Tegner til 3 spor i det kommende skoleår.  

Der laves et oplæg for forældre i indskolingen omkring digital pædagogik. Temaet er  

”Digitale børn og deres forældre”. Kommer også tilsvarende via SSP på mellemtrinnet.  

Er man nysgerrig på feltet se Preben Kock ”Arvegods”.  

9. klasserne kommer og fortæller om turen til bestyrelsen.  

Etableret et ekstra lokale i indskolingen i Centerkl. Det har været rigtig godt prioriteret.  

FDF er blevet etableret, og bliver booket af de forskellige huse.  

   

 

SAGER TIL DRØFTELSE: 

71. Opstart på skoleåret 2023-24.   

Skoleåret er startet planmæssigt op set i relation til ansatte og elever. Der har været en ret rolig 

sommerferie på skolen. Der blev ikke oplevet hærværk eller andre trælse ting.  

 

Status på det helt formelle, så har vi lige nu 556 elever på almenskolen, og der er nu indskrevet 

99 elever i centerklasserne. De sidste elever blev visiteret i slutningen af juni. Alt i alt 655 ele-

ver på skolen.    

 

De kommende 0. klasser samt de nye elever i Centerklasserne har haft en god, tryg opstart og 

skolens personale har modtaget stor ros fra forældrene i forhold til opstarten. En opstart der alle-

rede startede i foråret og kulminerede med første skoledag den 14. august 2023. 

 

Klargøring af skolens lokaler er stadig ikke optimal. Alle knokler for at det lykkedes og noget 

man skulle tro var ligetil, viser sig at være bøvlet. Ledelsen tager punktet med til forvaltnin-

gen/Chefniveau.  

 

Skoleåret byder også på fordybelse i pædagogiske, psykologiske og didaktiske temaer i de en-

kelte afdelinger. Hele skolen kommer til at fortsætte arbejdet med ”Relationspædagogik”, hvil-

ket betyder at alle teams kommer til at fordybe sig i forskellige elementer af dette felt. Alle an-

satte vil også være på et fælles seminar, som vi var sidste år. Vi vil b.la. se diverse film/podcasts 

og høre/se forskellige oplæg, som så drøftes i de enkelte afdelinger eller på teamniveau.  

 

Skoleåret 2023-24, er også året hvor vi begynder med anvendelse af ”Meddelelsesbogen”. 

MED-Udvalget, arbejdsgruppen og bestyrelsen har udarbejdet principper for formen og tilgan-

gen. ”Meddelelsesbogen” afløser elevplaner i Folkeskolen og skal ses i lyset af afbureaukratise-

ring af skolen og dermed en forenkling af tidligere indsatser.  

 

Skolens samlede økonomi balancerer på alle niveauer. Lønbudgettet balancerer pga. overskud 

på driftsbudgettet, men samlet set, ser vi ind i en periode, hvor vi vil have midler til fornyelse af 

fx busser. Skolen har et øget forbrug for inklusionskontoen. Det handler b.la. om tilflyttere, hvor 

børnene har brug for et specialiseret tilbud og generelt oplever skolerne i Vejle (DK generelt) en 

stigning på dette område.  



MØLHOLM SKOLE Mødedato: 29. august 2023  Side 71 

Skolebestyrelsen 

 

Z:\¤Uddannelse & Læring\¤Mølholm Skole\mo_skole\Word\Skolebestyrelsen\2023-24\2023-

08-29\2023-08-29 dagsorden og referat.docx 

 

Skolen har allerede nu lavet et estimat for konsekvenserne med den nye specialmodel i 2023-24 

og derfor forventes det at vi presses yderligere på elevtallet. Dette først og fremmest fordi, at vi 

”kun” sender 7-8 elever ud i skoleåret 2024-25.     

 

Sidst men ikke mindst, lykkedes det at lave en lejekontrakt med FDF for lån af lokalerne på Ba-

devænget. De forskellige huse i Centerklasserne er ved at finde ud af brugen af lokalerne.  

Intentionen er at aflaste kolleger og børn i de klemte fysiske rammer i Centerklasserne. Skulle 

det vise sig at lokalerne ikke udnyttes, stilles de naturligvis til rådighed for almendelen.  

 

Ledelsen gennemgår opstarten af skoleåret 2023-24. 

 

 (J.nr.) – PE 

 

Bilag: 2023-01-02 Udkast til lønbudget 23, 2023-06-12 Skoleplan 2023-24 til print. 

 

Beslutning: PE beklager fejl i dagsorden. Punkt 71. ikke opdateret/Fejl i dokumentet.  

Referatet viser den korrekte tekst.  

Obs. på at overveje den meningsfulde og gode ide i forhold til kommunale ekstramidler, som 

ikke er budgetlagt. Fx fra 2023-24.  

Punktet tages på til næste møde. Ønskebank til næste år.   

Bundlinje på økonomi fremvist for bestyrelsen. Det ser ok ud for det resterende budget 2023.   

 

72. Henvendelse fra Vejle Amts Folkeblad til skolebestyrelsen samt ledelsen. 

Anne modtog mail fra VAF, med kort responstid. Det samme gjorde Peter. Der er tale om forskel-

lige spørgsmål til bestyrelsen og til ledelsen.  

Spørgsmål og svar på henvendelse er sendt rundt.  

Bestyrelsen drøfter yderligere punktet. Se nedenstående henvendelse og spørgsmål. Desuden har 

VAFO henvendt sig til alle forældre i Vejle Kommune, hvor de opfordrer til at dele historier om de-

res oplevelse med Folkeskolerne i Vejle.  

 

Hej Anne 

Vi er nysgerrige på, hvordan I i skolebestyrelsen oplever forholdene på jeres skole. Derfor kontakter vi dig 
som formand. 

I den kommende tid sætter vi på Vejle Amts Folkeblad folkeskolen i Vejle under lup. 

Hvad går godt? 

Hvad går mindre godt? 

For at se om der tegner sig nogle mønstre på tværs af skolerne, har vi vedhæftet en række spørgsmål, som 
vi håber, at du vil svare på og sende retur senest mandag 28. august 2023. 

Vi citerer ikke direkte fra dine svar uden først at have været i kontakt med dig. 

Spørgsmålene er vedhæftet i en word-fil, men kan også læses herunder. 
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Har du en god idé til noget, vi bør kigge nærmere på, så er du mere end velkommen til tage kontakt. 

På forhånd tak. 

De bedste hilsener, 

Vibeke, Nicklas og Zarah – journalister - viox@vafo.dk, nican@vafo.dk og zaleg@vafo.dk 

Spørgsmålene 

•                           Hvordan synes du overordnet, skolen fungerer? 

•                           Hvad synes du overordnet om skolelederen/skoleledelsen på skolen? 

•                           Hvad ser du som skolens største udfordring/udfordringer? 

•                           Oplever du, at skoleledelsen er god til at tage hånd om udfordringer? 

•                           Er der noget, du mener, skolen gør særligt godt? 

•                           Oplever du, at skolen har de økonomiske rammer, der er brug for? 

•                           Oplever du, at der på skolen er elever, som burde gå i et specialtilbud i stedet? 

•                           Oplever du, at elever flytter fra skolen til en privat- eller friskole? I så fald i hvor høj grad? 

•                           Oplever du, at lærere flytter fra skolen til en privat- eller friskole? I så fald i hvor høj grad? 

•                           Oplever du, at der problemer med rekruttering af lærere? 

•                           Oplever du, at der er udfordringer med udskiftning i lærerstaben? 

•                           Hvad tænker du om skolens fysiske rammer? 

•                           Hvordan oplever du rengøringsstandarden på skolen? 

•                           Er det noget, du mener, vi bør undersøge nærmere på i forbindelse med vores fokus på 
Vejle Kommunes folkeskoler? 

 Zarah Leth Grothe 

Journalist, Vejle Amts Folkeblad 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:viox@vafo.dk
mailto:nican@vafo.dk
mailto:zaleg@vafo.dk
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(J.nr.) – PE 

 

Skoleledelsen forslår at bestyrelsen drøfter punktet evt. med fremtidige fokuspunkter.   

 

Bilag: Svarerne er ikke færdigudarbejdet endnu. De medbringes til mødet.  

 

Beslutning: Anne fremlægger forslagene til bestyrelsen. Udgangspunktet har været at svare 

så oprigtig og autentisk, som muligt. Forslag om at genbesøge sætningen omkring manglende 

plads. Fx vi kunne altid bruge mere plads. Det forekommer at der er elever der skifter skole, 

men dette er meget få gange.    

73. Forældremøder   

Datoerne er lagt ud inden ferien.  

Hvilke temaer er oplagte at fortælle om? 

Nedslag i bestyrelsesarbejdet, som vi kan vi inspirere hinanden med? 

Opmærksomhed på at der er valg til skolebestyrelse i den kommende periode (2024) 

 

 

 

 

Ledelsen ønsker bestyrelsen drøfter punktet 

 

 (J.nr.) – PE 

 

Bilag:  

 

Beslutning: Forslag: Hvem er vi, hvor mange møder, valg i foråret 2024. Opfordrer forældre 

til at stille op. HDS, Forberedelseslokaler, tilsyn med skolen, skolens økonomi, trafiksikker-

hed, Co-Teaching, Ansættelsessamtaler, studieture, Facader, bestyrelsen er et hold af forskel-

lige mennesker med forskellige kompetencer.  

   

74. Medlem af foreningen ”Skole og forældre”  

Punktet er udskudt fra sidste møde.  

Formanden har modtaget en henvendelse fra foreningen ”Skole og forældre”. Der ønskes en drøf-

telse af behovet og evt. medlemskab på sigt.  

 

(J.nr.) – PE 

 

Skoleledelsen forslår at bestyrelsen drøfter medlemskab i foreningen.    

 

Bilag: Mail fra Skole og forældre. 

 

Beslutning: Ønsker vi at være medlem? Anne er neutral. Bestyrelsen drøfter det. Perspektiv 

er også at det ikke matcher Mølholm Skoles bestyrelse. Hæfter kan stadig købes uden med-

lemskab. Opfordring til introkurser. PE undersøger om der stadig udarbejdes af forvaltnin-

gen.  
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SAGER TIL BESLUTNING: 

76. Medlemskab af ”Skole og forældre”  

Se ovenstående punkt 74.  

 

(J.nr.) – PE 

 

  

Bilag:  

 

Beslutning: Bestyrelsen siger nej-tak i denne omgang.   
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Flyer:  

Opstart af vores nye børn i Centerklasserne og på almendelen.  

Det er studierejse i 9. årg.  

Overgange på 4. og 7 samt Jættebo 

Trafik på Tankegangen – cykle trygt i skole.    

 

 
 

 

________________________________                   ____________________________________ 

Anne Meldgaard Frandsen   Rasmus Bjerre 

 

 

________________________________                    _____________________________________              

Fouzi Abedelrazik   Janne K. Madsen 

 

 

________________________________                     _____________________________________ 

Lars Buksti    Torben Bank 

 

 

________________________________                     _____________________________________ 

Lotte Nygaard Holbech    Rikke Knudsen  

 

 

_________________________________                    _____________________________________ 

Lotte Blichfeldt   Rasmus 9.1  Elevrådsnæstformand 

 

 

_____________________________________      

Malou 9.1 Elevrådsformand 

 

Mødet afsluttet kl.  

Næste møde 26. september 2023 kl. 17-19.  


